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Abstract (en)
1. Lace closure eyelet edging for shoes, whereof the eyelets (12) are insertable through openings (23) in the shoe upper (21) or in an attachment
part (22, 26) to be connected to said upper, characterized in that the eyelets (12) are connected by their base (13) with a substantially straight, rod-
shaped bar (11) and comprise one part therewith, wherein the bar segments (14) adjacent to each single eyelet (12) have a length to the side of the
eyelets which corresponds to half the distance of the openings (23) in the upper (21) or the attachment part (22, 26), and that the bar segments (14)
between and to the side of the eyelets (12) abut the underside of the upper (21) or the attachment part (22, 26) along their entire length between the
openings (23) for the eyelets (12).

Abstract (de)
Schnürverschlußleiste mit Ösen für Schuhe, deren Ösen (12) durch Öffnungen (23) im Schaft (21) oder einem mit diesem zu verbindenden
Befestigungsteil (22, 26) hindurchsteckbar sind, wobei die Ösen (12) mit ihrer Basis (13) mit einem im wesentlichen geraden, stabförmigen Steg
(11) verbunden sind und mit diesem aus einem Stück bestehen, wobei die jeder einzelnen Öse (12) benachbarten Stegabschnitte (14) seitlich der
Ösen (12) eine Länge aufweisen, die dem halben Abstand der Durchtrittsöffnungen (23) im Schaft (21) oder im Befestigungsteil (22, 26) entspricht
und daß die Stegabschnitte (14) zwischen den und seitlich der Ösen (12) über ihre ganze Länge an der Unterseite des schaftteils (21) oder des
Befestigungsteils (22, 26) zwischen den Durchtrittsöffnungen (23) für die Ösen (12) anliegen.
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